
MØTEREFERAT

Møtet gjelder: Samarbeidsutvalg – Nidarvoll og Sunnland barnehager

Dato og tid: Tirsdag 03.10.2023 kl. 19.00 - 21.00

Sted: Nidarvoll barnehage - administrasjonen - 2.etg

Organisering: kl 1900-1930: Felles SU-møte del 1
kl 1930-2000: Barnehagedelte SU-møter
kl 2000-2100: Felles SU-møte del 2

Deltakere SU:
Mia Koen, Solveig Forsmo Lauvsnes, Anders Jordet, Karoline Kvalø Johansson (vara for
Ingrid R. Falch, Kristin Hagen Olsen, Mari R Nyheim, Anette Johansen, Kirsten Grevskott,
Anita Andersen og Jan Roger Aukan

Forfall: Ingrid Romhus Falch, Unni Rotbakken

Referent: Jan Roger Aukan

Vi startet møtet med en presentasjonsrunde, da vi har fått inn nye representanter.

SAKER

Sak 1 - Godkjenning av innkalling og saksliste

Vedtak:
Innkalling og saksliste godkjennes.

Sak 2 - Gjennomgang og revidering av retningslinjer for
samarbeidsutvalget

Beskrivelser av samarbeidsutvalget rolle og sammensetning ble gjennomgått og revidert i
møtet.

Vedtak:
Reviderte retningslinjer for samarbeidsutvalgene ved enheten ble revidert i møtet, og
offentliggjøres på nettsidene våre. Se lenke: Reviderte retningslinjer for samarbeidsutvalgene

https://drive.google.com/file/d/1bSHyEGxbLXDMMv2aLa5MnN0MsWlHRZ0n/view?usp=sharing


Sak 3 - Konstituering
Med nye representanter inn i samarbeidsutvalget, kreves ny konstituering.

Vedtak:
Felles samarbeidsutvalg konstitueres på følgende måte:

- Leder: Anders Jordet
- Nestleder: Kristin Hagen Olsen

Leder blir offisiell kontaktperson som publiseres på nettsiden med kontaktinfo. Oppslag
gjøres i alle garderober med info om hvem som sitter i brukerråd på de ulike husene.

Sak 4 - Godkjenning av referat fra møte 30.05.2023

Vedtak:
Referat fra møte 30.05.2023 ble godkjent.

Sak 5 - Evaluering av gjennomføring av foreldreråd i tråd med lovkrav

Barnehageloven krever at foreldreråd for foreldre av alle barn skal avholdes, der det blant
annet velges inn representanter i SU. I foreldreråd skal også foreldre bli forelagt viktige saker.

Vi har over flere år valgt å dele foreldreråd (foreldremøter) i to, på ulike dager i hver
barnehage, der et møte er for småbarn, og et møte er for storbarn. Første delen av
foreldremøtene er foreldreråd, med valg og viktig informasjon. Argumentasjon for å gjøre det
på denne måten har vært:

- vi får plass til å gjennomføre i barnehagen
- foreldre med barn på både småbarn og storbarn får delta på avdelingsvis del på begge

grupper

Da både småbarns- og storbarnsforeldre velger sin egen representant til samarbeidsutvalget,
mener vi at dette ivaretar lovens intensjon om å sikre samarbeidet mellom foreldre og
barnehage. Ved delte møter, mener vi også at deltagelsen blir høyere.

Det er kommet tilbakemelding fra noen om at foreldrene ønsker mer tid avdelingsvis, for å
snakke med personalet som er nærmest sine barn, og bli bedre kjent med foreldrene til barna
på avdelingen barnet går. Dette er forståelig, men foreldreråd med valg og informasjon kan ut
fra loven ikke velges bort. For å få dette til, må eventuelt foreldremøtet forlenges, slik at en
får nok tid.

Vedtak:
Dagens ordning med delte foreldrerådsmøter for storbarn og småbarn hver for seg
opprettholdes, med grunnlag i argumentasjon angitt i saksbeskrivelsen over. Det vurderes
neste år om vi skal forlenge total tidsramme, for å få bedre tid til den avdelingsvise delen.
Det tydeliggjøres i innkallingen at en del av møtet er foreldreråd med saksliste.

https://www.trondheim.kommune.no/globalassets/10-bilder-og-filer/01-barnehager/barnehager-n-s/nidarvoll-og-sunnland-barnehager/brukerrad/motereferat/2023/2023-05-30-referat-samarbeidsutvalg.pdf
https://lovdata.no/dokument/NL/lov/2005-06-17-64/KAPITTEL_2#KAPITTEL_2


Sak 6 - Aktuelle saker fra dagens barnehagedelte
samarbeidsutvalgsmøter

Det ble gitt mulighet til å løfte saker fra barnehagedelte samarbeidsutvalgsmøter.
Samarbeidsutvalget ved Nidarvoll barnehage orienterte kort om uheldige situasjoner med
skolebarn som oppholder seg ved gjerdet på barnehagen, og tiltakene rundt dette. Saken
følges opp. Ved Sunnland barnehage er dette et mindre problem. Enheten har en rutine om at
ansatte går dit det er personer inntil gjerdet, og sjekker ut situasjonen.

Sak 7 - Orienteringssaker fra enhetsleder

a.Økonomi (fast sak)
Viser til orientering på foreldremøtene i september om utfordrende økonomisk situasjon der vi
ligger an til et større merforbruk i 2023.
Informasjon og dialog rundt årsaker og mulige tiltak. Enhetsleder har bedt om møte med
barnehagesjefen for å avklare muligheter for bistand i situasjonen. Reglene er slik at
merforbruk inntil 3 % av budsjett, overføres til neste år, og tilsier at vi sannsynligvis må jobbe
langsiktig over år for å komme i balanse. Rammene for drift er veldig knappe i
utgangspunktet, da vi er styrt av ulike lovkrav (bl.a. bemanningsnormer, kvalitet og trygt
barnehagemiljø). Driften skal uansett skje innenfor lovkravene.

b. Personalsituasjonen (fast sak)
Med utgangspunkt tre ledige plasser på Nidarvoll barnehage, får vi redusert budsjett i samsvar
med dette. Bemanningskravet på Nidarvoll barnehage går ned med 0,83 årsverk. Fellina blir
bare tolv barn på gruppa, som tilsvarer 4 årsverk. I tillegg er det et barn mindre på storbarn.
Ny bemanningsplan er lagt ut fra dette.

I tillegg har vi som et innsparingstiltak, besluttet at avdelingslederne går inn en dag i uken på
avdeling, og unngår innleie av vikarer der. Unni blir i hovedsak en dag på Kvirrevitten, mens
Anita i hovedsak veksler mellom Aurora og Loftet.

Ellers er det rekruttert inn flere nye egne tilkallingsvikarer nå, som etterhvert blir mer og mer
kjent med barn, personal, rutiner, og blir gode ressurser for oss.

c. Ny helhetlig modell for spesialpedagogisk hjelp og tilrettelegging
Utsettes til neste møte i SU, da vi forventer at mer er klart i forhold til rammene for den nye
modellen, som skal iverksettes 1. aug 2024.

Sak 8 - Økning av kostpengesatser fra 1. nov 2023

Matvareprisen har økt betydelig den siste tiden, og kostpengesatsen har vært uendret siden
mars 2020. Kostpengesatsen må økes, da utgiftene er betydelig større enn inntektene. For
barnehageåret 2022/2023 ble merforbruket på ca 107.000 kr, og prognosene for 2023 ligger
på merforbruk på ca 150.000 kr.

Regnskapet knyttet til mat skal gå i balanse, og kostpenger skal kun gå til mat. Detaljer rundt

https://docs.google.com/presentation/d/1p2XMTFvs2rc49nDcjeJWVuEDevLbZ_ak5bPj0Rc7hpQ/edit#slide=id.g280ecf0d013_0_25


regnskapstall og forslag på nye satser ble gjennomgått i møtet. En økning på 20 % for både
barn og personal vil gi en stipulert merinntekt på ca 134.000 kr, og sammen med andre tiltak
vurderes til å være riktig nivå med dagens tilbud og priser.

Dagens generelle mattilbud på enheten:
- Lunsj alle dager (varmmat en av dagene)

- unntatt matpakke på turdager
- Fruktmåltid alle dager med supplering med knekkebrød og pålegg
- Melk til alle måltider

Gjennom sak med evaluering av matordningen vår, vil vi også se på kostnads-aspektet, og om
det er mulig å oppretteholde kvaliteten med lavere kostnader. Det vil også vurderes om det er
nødvendig å differensiere kostpriser mellom barnehagene, ift at det er ulike muligheter ut fra
kjøkkenløsninger. Storbarn på Sunnland barnehage får i dag grøtfrokost på turdag, noe vi ennå
ikke har sett muligheten til på Nidarvoll bhg. Ingen av kjøkkenene våre er tilrettelagt for
storproduksjon, og på Nidarvoll er det vanskelig å ha kvalitet på mottak av barn samtidig. Det
jobbes parallelt med å redusere matsvinn gjennom tiltak i “Grønt flagg”-arbeidet vårt.

Vedtak:
Kostpengesatsene for barn og personal økes med tilnærmet 20 % fra 1. november 2023, for å
få regnskap knyttet til mat i balanse.

Nye kostpengesatser fra 1. november 2023 (månedlig, unntatt juli som er betalingsfri):
- Helplass (100%): 435 kr (i snitt 20,71 kr pr dag)
- Reduserte barnehageplasser: forholdsmessig ut fra plasstørrelse

Det legges inn fast sak i årshjulet for samarbeidsutvalget med gjennomgang og vurdering av
behov for å justere kostpengesatsen i mars-møtet hvert år.

Sak 9 - Status evalueringsprosess matordning

Prosessen er i gang, og vi skal nå i møte i oktober med ernæringsfysiolog for veiledning og
råd med tanke på dagens mattilbud på enheten. Samarbeidsutvalget vil få dette fremlagt på
neste møte.

Viser for øvrig til momenter under sak 8.

Forsøket med NAV med tanke på å finne kandidater for å bidra inn mot utprøving av arbeid
inn mot måltider ble det ikke noe av. Nav har ikke funnet kandidater.

Sak 10 - Møteplan brukerrådet høst 2023:

Vedtak:
Neste brukerrådsmøte fastsettes til onsdag 29. november 2023 kl 17-19. Møteplan for våren
2024 legges i dette møtet.



Sak 11 - Eventuelt

Felles kjøreregler ift bursdagsfeiringer

Barnehagen sender ut sine råd rundt invitasjoner til bursdagsfeiringer for å sikre inkludering.
På skolen blir foreldrene i klassene enige om en norm for bursdagsgaver. Dette ble ikke gjort
på foreldremøtet vårt. Det er ønskelig at dette også gjøres i barnehagen, for å sikre
likebehandling. Mia Koen spiller denne saken over til FAU.
Smågaver blir ofte til søppel, som er uheldig i et miljøperspektiv. Kanskje er en liten sum
penger et bedre alternativ.

Ønske om mulighet for å leie lokaler til bursdagsfeiringer

Det er ønskelig at barnehagen kan leies/lånes til bursdagsfeiringer. Å låne utearealer med
tilgang på toalett og evt kjøkken er uproblematisk, og det er bare å ta kontakt med
barnehagen. På Nidarvoll bhg har det også åpning for å bruke ute/inne rommet.
Noe mer komplisert å ha store barnegrupper inne med tanke på ansvar for utstyr, materialer,
klær i garderober, renhold etc.
Barnehagen ser nytten av et slikt tilbud, men må ta en vurdering om, og eventuelt hvordan,
dette kan la seg gjøre.

https://drive.google.com/file/d/1ViSyjtUBOWb_TxGaoUD726T8Kd8mt1gU/view?usp=drive_link

